
1 

 

DŘEVĚŇÁČEK             139 
z p r a v o d a j  o b c e  D ř e v ě n i c e                 p r o s i n e c  2 0 2 2  

 

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMEČKU V DŘEVĚNICI 
Je sobota 3. prosince. Sníh, který v noci předtím pocukroval krajinu, však roztál a zůstaly po 
něm jen louže. Přesto v Dřevěnici zavládla už od rána slavnostní nálada plná očekávání. 

Zvláště děti byly netrpělivé a dychtivě očekávaly podvečer. Věděly, že až se setmí, rozsvítí se 
v obci vánoční strom. Vždyť přece teprve až se jeho nazdobené větve naplno rozzáří, mohou i 
do Dřevěnice vstoupit pravé Vánoce! 
Krásný smrk, který daroval pan Jan Holzer, už naši hasiči instalovali na jeho obvyklém místě, 
před Památníkem padlým, na první advent. Krátce před 17. hodinou se však zatím stále ještě 
skromně schovával ve tmě a velké skleněné koule na něm odrážely pouze světla lamp, 
baterek a mobilních displejů přicházejících lidí.  

O páté už bylo před bránou u vstupu k volejbalovým 
kurtům hodně těsno. Dorazily tam desítky návštěvníků. 
Všude se hemžily a nedočkavě poskakovaly děti, neboť 
Vánoce jsou přece hlavně jejich svátek. Těšily se na 
rozsvícený strom o to víc, že v minulých dvou letech jim 
covidová pandemie asistenci při takové události 
nedovolila. 
Úvodní slovo obstarala starostka obce Dřevěnice. 
Přivítala všechny přítomné a připomněla, že v čase 
adventu k nám postupně začíná přicházet atmosféra a 
vůně Vánoc. „Vánoce jsou o splněných přáních, o 
myšlenkách na druhé a o společně strávených chvílích. 
Přeji nám, abychom v období vánočních svátků našli klid, 
zapomněli na problémy, které nás v současné době 
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provází, a ponořili se do světa porozumění, lásky a naděje. Aby byly vánoční svátky zdrojem 
energie do dalšího spokojeného života. Dětem pak, aby našly pod stromečkem vše, co si 
přejí,“ vzkázala všem účastníkům akce. 
A pak už se jen počítalo. „… pět, čtyři, tři, dva, jedna, hurááá!“ Za hromového výkřiku se 
vánoční strom rozzářil v celé své kráse jasným světlem . 

Když dozněl potlesk vděčného obecenstva, dostalo se na velice milé vystoupení speciálně 
vytvořeného dětského sborečku. Hudební doprovod k sérii koled a vánočních písní mu 
s jistotou zajistila Barča Sutnerová. Při milém vystoupení dřevěnické drobotiny si jen 
málokdo uvědomil, že žádný z malých členů tohoto souboru ještě nechodí ani do základní 
školy. Morální oporou jim byla skupina velkých děvčat. O to, že děti tak skvěle zvládly celý 
repertoár, se postaraly pečlivým nacvičením paní učitelky z radimské mateřské školy a 
rodiče. 
Sotva dozněly poslední tóny, už se spěchalo za klubovnu sledovat ohňostroj. Některé 

nejmenší děti ho sice strávily na opačné straně klubovny 
schoulené v náručích rodičů, ale určitě je při tom hřálo 
pomyšlení na malý dárek, který předtím dostaly od dvou 
živých sněhuláků. A následně si náležitě vychutnaly 
připravené úžasné občerstvení. Jedinečnou všehochuť 
sladkostí a slaností přichystaly opět dřevěnické maminky a 
babičky. Jim, ale také všem dalším, kteří se podíleli na 

organizaci a vydařeném průběhu akce, patří velké poděkování. 
Nezbývá, než popřát příjemné a pohodové Vánoce a za rok znovu na shledanou u našeho 
rozsvíceného stromu! 
Odkaz na fotky na stažení: https://eu.zonerama.com/DusanVrabec/Album/9254692#check-duplicates 

 
Dřevěnicí chodil Mikuláš…… 

 
I letos obešel Mikuláš a jeho pomocníci všechny 
hodné, ale i některé zlobivé děti v obci.  
Tohoto důležitého úkolu se zhostili Milan a Adam 
Schlöglovi, Pepa Bubínek, Tonda Suchý a za 
krásného anděla se převlékla Nikola Militká. 
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             Česko zpívá koledy s Deníkem 
 Ve středu 7. prosince proběhl již dvanáctý ročník akce Česko zpívá koledy s Deníkem. 
Samotnému zpívání známých vánočních koled 
předcházelo připomenutí starých vánočních zvyků. 
Všichni přítomní si tak mohli vyzkoušet házení 
pantoflem, rozkrajování jablka, vyrábění lodiček z 
ořechových skořápek a následné pouštění po vodě. 
Na stole samozřejmě nesměla chybět ani čerstvě 
uříznutá barborka. Pro nejmenší děti byly 

připraveny omalovánky s čertovskou a vánoční tematikou nebo vybarvování dřevěného 
andílka. Poděkování patří rodině Militkých za poskytnutí prostoru v penzionu, paní Heleně 
Kuželkové za upečení vynikajícího štrúdlu a v neposlední řadě panu Aleši Bílkovi za výrobu 
dřevěných andílků.  
Odkaz na fotky na stažení:https://eu.zonerama.com/DusanVrabec/Album/9254701#check-duplicates 

 
Vánoční posezení se seniory 

Po dvou letech covidových omezení se v Penzionu u Militkých konalo tradiční předvánoční 
posezení seniorů. Dostavila se více než polovina z osmdesáti pozvaných. Na úvod starostka  
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Barbora Veberová všechny přivítala, poté se svou zajímavě zpracovanou přednáškou 
o možnostem úspor energií v domácnostech  vystoupil Josef Barochovský. Následně 
starostka občanům sdělila informace k dotačnímu programu „Nová zelená úsporám light“. K 
tomu obdrželi všichni přítomní tematický dárek v podobě úsporných žárovek, dámy med a 
pánové piva. Obec zajistila hostům večeři, kterou připravila paní Jitka Militká a všichni se 
příjemně bavili. 

 Odkaz na fotky na stažení: https://eu.zonerama.com/DusanVrabec/Album/9265898#check-

duplicates 

 
 

NOVÁ ZELENÁ USPORÁM LIGHT 

V polovině listopadu byl vypsán nový dotační titul „Nová zelená úsporám light“, který má pomoci 
nejzranitelnějším, motivovat k úsporám, zlepšit životní prostředí a zkrotit drahé energie. Příjem 
žádostí bude od 9.1.2022 a maximální podpora činí 150.000,-. Podpora se dostává předem – po 
podání žádosti – na účet žadatele. Projekt se musí do jednoho roku zrealizovat. Realizovat lze i 
svépomocí. Žadatel může podat pouze jednu žádost. 
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Kdo může žádat 
a) vlastník nebo spoluvlastník rodinného domu senior/invalidní důchodce, který žije 

v domácnosti sám nebo s dalším seniorem/inval. důchodcem, popřípadě nezletilým dítětem  

(pokud dům obývá ještě někdo další a ten není důchodce – nelze žádat). 

b) vlastník/spoluvlastník RD, který pobírá příspěvek na bydlení (v tomto případě nemusí být 

senior ani invalidní důchodce a je jedno s kým v RD žije) 

Co se podporuje (nemusí se učinit všechna opatření – lze vybírat): 
- zateplení střechy (max. 120 000), minimální tloušťka tepelné izolace je 30 cm. 

- zateplení fasády (max. 6000 Kč/běžný metr), minim. tloušťka nové tepelné izolace je 20 cm. 

- zateplení stropu pod půdou (50 000 Kč), minimální tloušťka tepelné izolace je 30 cm. 

- zateplení podlah na zemině nebo nad nevytápěným suterénem (60 000 Kč), minimální 

tloušťka tepelné izolace je 12 cm. 

- výměna oken (max 12 000 Kč/okno), okno musí být zaskleno izolačním 3-sklem, šíře rámu 

min 7 cm 

- výměna vchodových dveří (max. 18 000 Kč/dveře), dveře musí mít tepelně-izolační vyplň 

Podmínky: 
- žadatel musí mít zřízenu Identitu občana - https://chcidatovku.gov.cz/identita-obcana 

- žadatel musí vlastnit bankovní účet na své jméno 

Podklady k žádosti 
- fotodokumentace před zateplením/výměnou (lze podpořit i zpětně realizace po 12.9.2022) 

- formulář odborného posudku – velmi krátký – popis stávajícího stavu a co se bude dělat 

(podepíše buď pracovník MAS nebo EKISu (=energetické a konzultační a informační středisko) 

- vyplní se žádost v systému a odešle 

- po realizaci – opět se pořídí dokumentace toho co bylo vyměněno/zatepleno a odešle zpráva 

v elektronickém administračním systému. Způsob kontroly čerpání dotace se stále diskutuje.  

Pokud budete potřebovat více informací, pomoci se zřízením identity občana, nebo podání 
samotné žádosti o dotaci neváhejte se obrátit na obecní úřad v Dřevěnici.  

                                                                  
Cvičení malých dětí s maminkami v Dřevěnici 

Začátkem listopadu letošního roku 
vznikl v naší obci kroužek cvičení pro 
nejmenší občánky. Děti jsou tak díky 
tomu pravidelně v kolektivu svých 
vrstevníků, zařádí si na cvičebních 
pomůckách a něčemu novému se 
přiučí. Snahou je, aby se zábavnou 
formou budoval jejich vztah ke 
sportu. Cvičíme každou středu od 
16:30 v tělocvičně obecního úřadu. 
Rádi přivítáme další malé sportovce 
a jejich rodiče.  
 

 
 



 

Až půjdete v tomto adventním čase procházkou přes naší obec, 
nezapomeňte se zastavit v Lázeňské ulici u zahrady Jany a Luboše 
Krausových. Opět tam po roce svítí 
malých dětí, krásný dřevěný betlém

 

                                     Tříkrálová sbírka
proběhne v naší obci  v sobotu 7. ledna 2023. Za tři krále se opět převléknou  

dřevěnické děti.  

Tato sbírka je největší charitativní sbírkovou akcí u nás. Na jejím 

průběhu se podílejí tisíce dobrovol

pomoc nemocným, handicapovaným, seniorům, matkám s dětmi v 

tísni a dalším sociálně potřebným skupinám lidí a to zejména v 

regionech, kde sbírka probíhá. Nejméně desetina výnosu sbírky je 

každoročně určena také na humanitární

Volba
 je naplánována na 13. a 14. ledna 

 

Zpráva S
V sobotu 10. prosince se v penzionu U 
20 členů. Dále pozvání přijali a výročky se zúčastnili zástupci obce 
a starosta našeho okrsku Luboš Kabelák z Valdic. V letošním roce naše řady posílil
členové a to: Jan Chaloupka, Rudolf Kudýn, Jiří Knot a Tomáš Rychna. Současná členská 
základna má celkem 31 členů (z toho 4 ženy) s věkovým průměrem 58 let. 

 

 

      SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V DŘEVĚNICI

             

                V RADIMI -  V HOSPODĚ U RŮŽE 21.LEDNA 2023 OD 20,00 HODIN
          Bohatá tombola, k
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tomto adventním čase procházkou přes naší obec, 
Lázeňské ulici u zahrady Jany a Luboše 

Krausových. Opět tam po roce svítí k potěšení kolemjdoucích, a hlavně 
krásný dřevěný betlém. 

Tříkrálová sbírka  
sobotu 7. ledna 2023. Za tři krále se opět převléknou  

je největší charitativní sbírkovou akcí u nás. Na jejím 

průběhu se podílejí tisíce dobrovolníků. Výnos ze sbírky putuje na 

pomoc nemocným, handicapovaným, seniorům, matkám s dětmi v 

tísni a dalším sociálně potřebným skupinám lidí a to zejména v 

regionech, kde sbírka probíhá. Nejméně desetina výnosu sbírky je 

každoročně určena také na humanitární pomoc do zahraničí. 

 
 

A zase půjdeme k volbám… 
Volba prezidenta České republiky 

je naplánována na 13. a 14. ledna 2023 a její případné druhé kolo na 27. a 28. ledna.

Zpráva Sboru dobrovolných hasičů Dřevěnice 
V sobotu 10. prosince se v penzionu U Militkých konala výroční Valná hromada SDH za účasti 
20 členů. Dále pozvání přijali a výročky se zúčastnili zástupci obce - starostka Bára Veberová 
a starosta našeho okrsku Luboš Kabelák z Valdic. V letošním roce naše řady posílil
členové a to: Jan Chaloupka, Rudolf Kudýn, Jiří Knot a Tomáš Rychna. Současná členská 
základna má celkem 31 členů (z toho 4 ženy) s věkovým průměrem 58 let. 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V DŘEVĚNICI
     VÁS SRDEČNĚ ZVE NA  

                   HASIČSKÝ BÁL   
 

HOSPODĚ U RŮŽE 21.LEDNA 2023 OD 20,00 HODIN
Bohatá tombola, k tanci hraje skupina WOKO

 
 
 
 
 

sobotu 7. ledna 2023. Za tři krále se opět převléknou  

a její případné druhé kolo na 27. a 28. ledna. 

Militkých konala výroční Valná hromada SDH za účasti 
starostka Bára Veberová 

a starosta našeho okrsku Luboš Kabelák z Valdic. V letošním roce naše řady posílili čtyři noví 
členové a to: Jan Chaloupka, Rudolf Kudýn, Jiří Knot a Tomáš Rychna. Současná členská 
základna má celkem 31 členů (z toho 4 ženy) s věkovým průměrem 58 let.  

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ V DŘEVĚNICI 

HOSPODĚ U RŮŽE 21.LEDNA 2023 OD 20,00 HODIN 
OKO 



 

V úterý 13.12.2022 v odpoledních hodinách vydala Státní veterinární správa 
Nařízení k zamezení šíření ptačí chřipky 
Všem chovatelům drůbeže se k 14.12.2022, zakazuje chovat drůbež, 
s výjimkou běžců a holubů, pod
a držet chovanou drůbež ve vnitřních prostorách. 

Český svaz včelařů, z.s., ZO Radim
Spolek sdružující včelaře z obcí Radim, Dřevěnice, Tužín, Studeňany a Soběraz byl založen 
v roce 1914. Na ustavující schůzi bylo šestnáct členů, vzápětí museli někteří z
a leckde se o včely neměl kdo post
stejně jako mnoho dalších problémů a výzev, které přišly během následujícího století 
existence včelařského spolku. Jsme
zasloužili o to, že činnost nebyla nikdy přerušena, úspěšně se rozvíjela a trvá až do dnešních 
dnů. Za všechny z mnoha , kteří odvedli spoustu nezištné a
přítele (to je včelařské spolkové oslovení) Jaroslava Kořínka, Jaroslava Macharta, Zdeňka 
Militkého, Václava Nidrleho, Jiřího Podrazila a Františka Vindyše. 
Náš dnešní oficiální název je Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Radim. Ve srovnání 
s jinými spolky patříme spíše k
ve složení přítel Bohuslav Bajer, Pavel Beneš, Václav Kříž, Hana Militká, Hana Válková a Petra 
Vošvrdová. Důležitým a složitým úkolem spolku je ochránit zdraví včelstev. Naším posláním 
je také šířit osvětu o chovu včely medonosné, o její nepostradatelné funkci v
významu opylení i výjimečnosti všech produktů, které lidé od včel získávají.
Chov včel je náročná záliba. Vyžaduje mnoho času a úsilí a při pořizování vybavení také dost 
peněz. V minulosti byly včely vždy chovány ve velké, téměř nábožné úctě. 
vzpomenete na Babičku Boženy Němcové, kde je popsán zvyk oznámit včelám úmrtí 
hospodáře. I my k nim přistupujeme s
jediné matky, desetitisíců včelích dělnic a
z nich plní svůj úkol a společně vytváří s

přísný řád. Chovat včely znamená ctít jejich přirozený vývoj, pracovat s ohledem na střídající 
se roční cykly, sledovat přírodu a
všechno trochu jinak a znovu se učíme. Nikdy se nemůžeme řídit nějakým univerzálním 
návodem, jak postupovat. V tom všem spočívá náročnost i kouzlo včelaření. Obvykle na něj 
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odpoledních hodinách vydala Státní veterinární správa 
zamezení šíření ptačí chřipky s celorepublikovou působností. 

Všem chovatelům drůbeže se k 14.12.2022, zakazuje chovat drůbež, 
holubů, pod širým nebem. Dále se nařizuje umístit 

vnitřních prostorách.   

 
Český svaz včelařů, z.s., ZO Radim 

obcí Radim, Dřevěnice, Tužín, Studeňany a Soběraz byl založen 
roce 1914. Na ustavující schůzi bylo šestnáct členů, vzápětí museli někteří z

včely neměl kdo postarat. Těžkosti první světové války se ale podařilo překonat, 
stejně jako mnoho dalších problémů a výzev, které přišly během následujícího století 
existence včelařského spolku. Jsme vděční všem, kteří se (v době dávno minulé i nedávné) 

innost nebyla nikdy přerušena, úspěšně se rozvíjela a trvá až do dnešních 
dnů. Za všechny z mnoha , kteří odvedli spoustu nezištné a dobrovolné práce, připomeňme 
přítele (to je včelařské spolkové oslovení) Jaroslava Kořínka, Jaroslava Macharta, Zdeňka 

tkého, Václava Nidrleho, Jiřího Podrazila a Františka Vindyše.  
Náš dnešní oficiální název je Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Radim. Ve srovnání 

jinými spolky patříme spíše k menším, máme 23 členů s 287 včelstvy. Výbor spolku pracuje 
žení přítel Bohuslav Bajer, Pavel Beneš, Václav Kříž, Hana Militká, Hana Válková a Petra 

složitým úkolem spolku je ochránit zdraví včelstev. Naším posláním 
je také šířit osvětu o chovu včely medonosné, o její nepostradatelné funkci v
významu opylení i výjimečnosti všech produktů, které lidé od včel získávají.
Chov včel je náročná záliba. Vyžaduje mnoho času a úsilí a při pořizování vybavení také dost 

minulosti byly včely vždy chovány ve velké, téměř nábožné úctě. 
vzpomenete na Babičku Boženy Němcové, kde je popsán zvyk oznámit včelám úmrtí 
hospodáře. I my k nim přistupujeme s velkým respektem. Včelstvo je trvalé společenství 
jediné matky, desetitisíců včelích dělnic a menšího počtu včelích samečků, trubců.

a společně vytváří složitý a fascinující organismus, ve kterém panuje 

znamená ctít jejich přirozený vývoj, pracovat s ohledem na střídající 
se roční cykly, sledovat přírodu a počasí. Sbíráme tak cenné zkušenosti, ale příští rok je zase 
všechno trochu jinak a znovu se učíme. Nikdy se nemůžeme řídit nějakým univerzálním 

m, jak postupovat. V tom všem spočívá náročnost i kouzlo včelaření. Obvykle na něj 

odpoledních hodinách vydala Státní veterinární správa 
celorepublikovou působností. 

Všem chovatelům drůbeže se k 14.12.2022, zakazuje chovat drůbež, 

obcí Radim, Dřevěnice, Tužín, Studeňany a Soběraz byl založen 
roce 1914. Na ustavující schůzi bylo šestnáct členů, vzápětí museli někteří z nich narukovat 

arat. Těžkosti první světové války se ale podařilo překonat, 
stejně jako mnoho dalších problémů a výzev, které přišly během následujícího století 

vděční všem, kteří se (v době dávno minulé i nedávné) 
innost nebyla nikdy přerušena, úspěšně se rozvíjela a trvá až do dnešních 

dobrovolné práce, připomeňme 
přítele (to je včelařské spolkové oslovení) Jaroslava Kořínka, Jaroslava Macharta, Zdeňka 

Náš dnešní oficiální název je Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Radim. Ve srovnání 
včelstvy. Výbor spolku pracuje 

žení přítel Bohuslav Bajer, Pavel Beneš, Václav Kříž, Hana Militká, Hana Válková a Petra 
složitým úkolem spolku je ochránit zdraví včelstev. Naším posláním 

je také šířit osvětu o chovu včely medonosné, o její nepostradatelné funkci v přírodě, o 
významu opylení i výjimečnosti všech produktů, které lidé od včel získávají. 
Chov včel je náročná záliba. Vyžaduje mnoho času a úsilí a při pořizování vybavení také dost 

minulosti byly včely vždy chovány ve velké, téměř nábožné úctě. Možná si 
vzpomenete na Babičku Boženy Němcové, kde je popsán zvyk oznámit včelám úmrtí 

velkým respektem. Včelstvo je trvalé společenství 
menšího počtu včelích samečků, trubců. Každý 

fascinující organismus, ve kterém panuje 

znamená ctít jejich přirozený vývoj, pracovat s ohledem na střídající 
počasí. Sbíráme tak cenné zkušenosti, ale příští rok je zase 

všechno trochu jinak a znovu se učíme. Nikdy se nemůžeme řídit nějakým univerzálním 
m, jak postupovat. V tom všem spočívá náročnost i kouzlo včelaření. Obvykle na něj 
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nejsme sami. Včelařství často bývá záležitostí celé rodiny. Po dlouhé zimě společně čekáme 
na první jarní prolety, později sledujeme, jestli se včely vrací do úlu s pylovými rousky a pak 
s nektarem. A při medobraní bychom se neobešli bez pomocných rukou. Vztah ke včelám se 
tak předává z generace na generaci. 
V letošním roce jsme uspořádali přednášku o chovu včel v radimské základní škole a školce. 
Děti byly velice zaujaté, pozorné, namalovaly nám obrázky. Překvapilo nás, co všechno o 
včelách vědí. To nám dává naději, že pro náš kraj vyrůstá další generace včelařů. Většina z 
nás je ve středním a seniorském věku a mladých chovatelů máme ve svých řadách málo. 
Pokud vás naše povídání zaujalo, máte rádi přírodu a nebáli byste se práce se včelami i 
nějakého toho žihadla, můžete se přihlásit u přítele Vratislava Kříže. Roční příspěvek za 
každého člena je 300 Kč a dále 17 Kč za každé včelstvo. Členové spolku dostávají dotace na 
léčivo a pravidelně jim chodí časopis Včelařství. Mohou také využít nabídky akcí, které pro 
nás pořádá okresní organizace, například kurzy pro začátečníky, kurzy chovu matek, 
přednášky a pravidelná setkání. 
Na závěr bychom chtěli poděkovat za finanční podporu obcím Radim a Dřevěnice. A vám 
všem přejeme pěkné prožití adventního času, třeba se světlem svíček z včelího vosku a vůní 
medových perníčků.  Zpracovali předseda ZO Bohuslav Bajer, Jana Karlová a Hana Válková 
 

Připomínáme! 
Měsíčník Dřevěňáček zasíláme internetem všem, kteří nahlásili svůj e-mail na obecním 
úřadě. Obsah je stejný, ale je zde  víc fotografií z různých akcí, které se u nás konaly a 
dostanete jej v barevném provedení.  Pokud chcete dostávat každý měsíc Dřevěňáček na 
svůj e-mail, nahlaste jej na obci. Kdo nemá zřízeno zasílání SMS zpráv z obecního úřadu, 
může nahlásit své telefonní číslo na obecním úřadě. Obec prostřednictvím SMS zpráv 
informuje občany o případných důležitých věcech.  

 
Zpráva Ministerstva vnitra ČR ke změnám v oblasti datových schránek 

Vážení spoluobčané, od 1.1.2023 na základě změny zákona automaticky získají datovou  
schránku všichni živnostníci a nepodnikající právnické  osoby.  Prosíme, pokud patříte do 
jedné ze jmenované skupiny a dosud datovou schránku nemáte, věnujte této zprávě 
pozornost. Přístupové údaje obdržíte doporučeným dopisem během měsíce ledna, února 
nebo března 2023. Datovou schránku si také můžete založit sami již nyní. Více informací  
naleznete na webových stránkách www.chcidatovku.cz 

  

PŘEDNÁŠKA DANIELA POLMANA 
Dne 28. ledna 2023 v 18:00 hod. se v Penzionu u Militkých uskuteční přednáška 
novopackého sportovce, cyklistického ultramaratonce, spisovatele, novináře Daniela 
Polmana na téma od prvních závodů až do posledního ultramaratonu v roce 2022.  
 

 

Krásné prožití vánočních svátků a šťastné vykročení do roku 2023 
Vám přeje zastupitelstvo obce Dřevěnice 

 
Úřední hodiny na obci: PONDĚLÍ  – 15,00 hod. – 18, 00 hod.    STŘEDA  – 15,00 hod.  – 19,00 HOD. 
starosta obce: Bc. Barbora Veberová              721 231 094                                                            
místostarosta obce: Mgr. Dušan Vrabec          601 395 386                                                            

Email obce: ou.drevenice@tiscali.cz                                                                        Internetové stránky obce: www.drevenice.org  


